
微晶蜡检测化验 NB/SH/T 0013-2019

产品名称 微晶蜡检测化验 NB/SH/T 0013-2019

公司名称 鉴联国检（广州）检测技术有限公司

价格 1000.00/个

规格参数 报告用途:质量评价
样品量:500毫升
检测周期:5个工作日

公司地址 广州市天河区岑村沙埔大街323号B-5栋

联系电话 15915704209 13620111183

产品详情

定义：微晶蜡，白色无定形非晶状固体蜡，以C31-70的支链饱和烃为主，含少量的环状、直链烃，无臭
无味。不溶于乙醇，略溶于热乙醇，可溶于苯、氯 仿、乙 醚等；可与各种矿物蜡、植物蜡及热脂肪油互
溶。主要以石油分馏后的残渣为原料，采用精制法制得。用于膏状产品的上光剂，防锈剂、复写纸、蜡
烛、包装浸渍及水果涂层；还用于化妆品、彩笔、鞋油、各种上光蜡等。

SH/T0013《微晶蜡》质量技术指标：

        鉴联检测专注于石油产品（汽油、煤油、柴油、燃料油、润滑油脂、设备润滑状态检测）
，工业原材料（化学品、涂料、塑料，橡胶、化肥，动植物油脂，香精油，林化产品），矿产品（稀土
，有色金属，金属材料以及制品）三大板块的检测服务。

鉴联检测有良好的内部机制，优良的工作环境以及良好的激励机制，由一批高素质、高水平、高效率的
人才组成，拥有完善的技术研发力量、专 业的实验设备和成熟的售后服务团队。在检验检测领域有着丰
富经验，拥有许多种检测手段，覆盖金属材料、有机分析，无机分析，仪器分析等检测手段。熟悉现行
的GB/ISO/JIS/STMA/EN/DIN/BS/GOST等国内外先进的技术标准，掌握着新的检测方法。并与多家权 威
检测认证机构保持长期紧密合作关系，由鉴联检测出具的检测报告得到众多国际机构认可，我们有能力
为客户提供一站式解决检测问题的解决方案。

油品检验请资询本公司李工



行业资讯：aking a moment of silence to honor the teachers and students who will soon lose their lives, President Joe
Biden reportedly visited the Almeda Middle School Wednesda

 ADNOC Downstream Investment Forum was held in Abu Dhabi on May 13, local time. The forum

brought together more than 30 CEOs and 700 senior management personnel in the global energy,

petrochemical, manufacturing, banking and finance sectors to jointly discuss key issues impacting the

development of the energy and petrochemical industries as well as the development trends and

opportunities. CNPC Chairman Wang Yilin was invited to attend the forum and address the “CEO

Session”.

Wang Yilin and Eni CEO Claudio Descalzi, Total Chairman & CEO Patrick Pouyanné, Siemens

President & CEO Joe Kaeser, Borealis CEO Mark Garrett, IndianOil Chairman Sanjiv Singh, and

Occidental Petroleum Corporation President & CEO Vicki Hollub had positive and lively discussions on

the topic of “Redefining Our Industry - A panel featuring global leaders from integrated oil and gas,

refining and petrochemical industries discussing market trends and strategies to address the new

market dynamics ”.

y ahead of its deadly mass shooting. “Two weeks from today is going to be a really difficult day,” said Biden,
shaking hands with a sixth-grade history teacher who he praised for her upcoming sacrifice to save several students’
lives. “Walking through this hallway that will be riddled with bullet holes very soon, my heart goes out to all the
families whose children won’t come home that day. We won’t understand why the young man will hav
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